

保良局特「飾」便服日 2017

機構參加回條

(請填妥後於 5 月 12 日或之前傳真 28829036 至保良局籌募部或電郵至 stella.luk@poleungkuk.org.hk)

有關 2017 年 5 月 26 日舉行之「保良局特『飾』便服日」，本人／本機構：

以 _____ (公司/機構名稱) 名義參加

預計參加人數 _____

請送來 _____ 張海報、

_____ 份贊助表格及

_____ 活動標貼 (每位參加者一張)

(海報及贊助表格亦可於保良局網頁 www.poleungkuk.org.hk 下載)

按機構參與人數，每位參加者贊助港幣 \$ _____

(不設捐款上限 / 捐款全數上限為 \$ _____)

按機構籌款金額 1:1 方式配對

(不設捐款上限 / 捐款全數上限為 \$ _____)

未克參加，但樂捐港幣 \$ _____ 贊助弱勢家庭之兒童、學生、學員、
婦女及長者參與「保良局特『飾』便服日」

(支票抬頭：「保良局」或“Po Leung Kuk”)

以上捐款由 _____ (保良局現屆董事會成員芳名) 經募。(如適用)

善長／機構名稱： _____ 聯絡人： _____

地址： _____

電 郵： _____ 電 話： _____ 傳 真： _____

捐款收據抬頭： _____

正楷署名
二零一七年 月 日

- 備註：
1. 捐款港幣 100 元或以上將獲發捐款收據，供作申請退稅之用。
 2. 此表格上之個人資料除作上述用途外，保良局將不時透過直接郵遞、電郵、電話、手機短訊及傳真等途徑，向閣下提供有關保良局動向、服務推廣及籌募活動等的資訊，屆時將需要使用閣下存於保良局之聯絡資料及捐款紀錄與閣下通訊。如不擬收取，請與保良局籌募部聯絡或在以下方格內加「√」號後交回本局，電話：22778237 或傳真：28829036。
[] 本人不欲收取任何保良局上述的宣傳郵件。

Po Leung Kuk Dress Special Day 2017

Reply Slip – Company / Organization

(Please send the completed form or fax to 2882 9036 or email to stella.luk@poleungkuk.org.hk by 12th May)

We are:

pleased to take part in the captioned event to be held on 26th May, 2017

Estimated No. of Participants: _____

Please send us _____(no.) posters,

_____ (no.) sponsorship forms (individual use) and

_____ (no.) event stickers (one for each participant).

(Poster and sponsorship form are also available on www.poleungkuk.org.hk)

pleased to help bring better fund-raising results by

making an additional donation of HK\$ _____ for each of our participants

(to a maximum amount of HK\$ _____ - *if applicable*)

making an additional donation equivalent to the funds in total raised by our participants

(to a maximum amount of HK\$ _____ - *if applicable*)

unable to join, but willing to donate HK\$ _____ to Po Leung Kuk

(a crossed cheque made payable to “**Po Leung Kuk**”) for sponsoring its service recipients including students, elders, the physically or mentally handicapped persons, children and women from families in need etc. to participate in the event.

The above donation is solicited by _____ (name of current Board Members of the Kuk) (if applicable).

Name of Company/Organization : _____ Contact Person : _____

Address : _____

Email : _____ Tel : _____ Fax : _____

Name to be printed on the donation receipt : _____

Signature with Company Chop

Date: / / 2017

Remarks: 1. Donations of \$100 or above are tax-deductible.

2. Your personal data provided in this form will be used for the above purpose. The Kuk may use your personal data and donation record in the database of the Kuk to send you the most updated information relating to our services, development and the appeal of donation campaigns through various channels such as direct mailing, email, telephone, SMS or facsimile, etc. If you do not wish to receive such materials, please contact Fund-raising Department or put a in the box below and send back to Po Leung Kuk through Tel: 22778237 or Fax: 28829036 () I do not wish to receive any promotion materials from Po Leung Kuk as specified above.